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Nadia  

 

 
Ondersteuningsplanraad. 
Wielingenstraat 135   

1440 AV Purmerend  

telnr. 0299-783483  

 

Verslag bijeenkomst ondersteuningsplanraad 14 februari 2024 

 
Aanwezig:  

Roger Meijer (directeur samenwerkingsverband a.i.) 

Annemieke Poppelier (kwaliteitszetel sbo) voorzitter 

Sylvia Stegers (Personeel 1 pitter) 
Lamise Ay Demir (ouder CPOW) 

Anne Rutsen (ouder OPSPOOR) 

Lisa van Schip (personeel OPSPOOR) 

Nadia Timmerman (personeel CPOW) 
Roos Tol (ouder SKOV) 

Rudo de Groot (ambt. secr.)  

 

 
1.Opening en Welkom. 

De GMR van SKOV heeft gemeld dat Roos Tol zal deelnemen als ouder aan de OPR.  

Aan het bestuur is n.a.v. de OPR-bijeenkomst van 13-12-2023 een negatief advies gestuurd 

m.b.t. een advies over de competentieprofielen van toezichthouders en leden van bestuur en 

transitie van de governance. 

We hebben nog geen reactie van het bestuur. Wel is geconstateerd dat de opmerkingen betreffende 

de profielen verwerkt zijn.  
2. Vaststellen agenda en inventariseren rondvraag.  

De agenda wordt vastgesteld. 
   

3. Ingekomen post 

Verzoek deelnemer BAC. 

n.a.v.: Er zijn twee bijeenkomsten gepland (16-02 online en 28-02 fysiek) 
16-02 zullen Anne Rutsen en Nadia Timmerman deelnemen 

28-02 zullen Lisa van Schip en Anne Rutsen deelnemen. 

 

De OPR heeft geconstateerd dat de sollicitatieperiode voor directeur / beoogd bestuurder zeer 
kort is geweest. Bovendien staat op de website van het SWV dat er geen vacatures zijn.  

De OPR is van mening dat er daardoor waarschijnlijk minder reacties zijn te verwachten. De 

OPR is dan ook van mening dat voor zo’n belangrijke vacature de reactie langer moet zijn en 

zal derhalve op 16-02 geen keuze maken. 
De OPR zal schriftelijk het standpunt duidelijk maken naar het bestuur. 

 

Beëindiging lidmaatschap OPR Sylvia Stegers (1-pitters) 

De vertegenwoordiger namens de 1-pitters is vanavond voor het laatst aanwezig. Zij heeft onslag 

genomen als leerkracht. Zij deelt de vergadering mee dat er geen opvolger zal komen, want haar 

bestuur stelt dat er namens deze 1-pitter geen vertegenwoordiging noodzakelijk is, omdat het 

bestuur rechtstreeks contact heeft met de directeur van het SWV. Dit contact heeft echter niet als 

doel: medezeggenschap voor ouders en personeel. 
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Leden 
In de OPR zitten ouders en personeel De leden van deze raad moeten ouders, personeelsleden 
en/of leerlingen zijn van een school in het samenwerkingsverband. De leden van de OPR 
worden afgevaardigd door de medezeggenschapsraden van de scholen die deelnemen in het 
samenwerkingsverband, maar hoeven zelf niet noodzakelijk uit een van die 
medezeggenschapsraden afkomstig te zijn. 

Hieruit blijkt dat de vertegenwoordiger afgevaardigd wordt de de (G)MR en dus niet door het 

bestuur. De OPR zal het bestuur van het SWV Waterland PO dan ook op de hoogte stellen van het 

feit dat dit standpunt voor de OPR onacceptabel is. 

 

Nieuwsbrief 2024-01. 

Gemeld wordt dat hij zeer goed gelezen is. 
 

4. Uitgezonden post 

OPR-Verslag van 12-10-2023 (is vastgesteld op 13-12-2023) 

Negatief advies aanvraag profielen en governance transitieplan (14-12-2023) 
 

5. Verslag OPR 12-10-2023 

Is vastgesteld op 13-12-2023 (extra bijeenkomst i.v.m. adviesaanvraag) 

 
 

6. Mededelingen: 

Nadia Timmerman heeft deelgenomen aan de bijeenkomst betreffende profielschets. 

Gebleken is dat de opmerkingen van de OPR meegenomen zijn in de “nieuwe” profielschets. 
 

7. Ondersteuningsplan en stavaza tot nu toe (aan de hand van data) 

N.v.t. 

 

8.Stand van zaken BAC 
Zie hierboven 

 

9. Verslag Bestuursspiegelgesprekken (ter kennisname) 

De kwaliteitscyclus wordt gewijzigd. 
Ook de financiële verantwoording is gewijzigd. 

In het najaar wordt aangegeven wat de besturen willen van het SWV. In het voor jaar 

verantwoording. 

Er hebben gesprekken plaatsgevonden over de koers. Het geeft een positief beeld.  
 

10. Risicoanalyse 

Uit de reacties wordt opgemerkt dat het ging over het beeld van “vorige” SWV. De meeste 

risico’s zijn al getackeld. Er zijn nu beheersmaatregelen genomen om de risico’s te 

onderscheppen. Volgende Vergadering OPR wordt dat aangeboden. 
  

11. Financiële verantwoording. 

De vraag is: Wat is doelmatig? 

Hoe kun je Passend Onderwijs meetbaar maken. S(b)o is als enige meetlat te sober. 
Gevraagd wordt aan de Besturen: Was het zinvol wat gedaan is? Waar heb je zelf op gestuurd? 

Teveel van de middelen wordt gebruikt voor leerlingonderzoek en dus te weinig ingezet waar 

het voor nodig is. 

Er is een pilot gestart met “risico-kinderen” die toch naar het regulier onderwijs of een 
pedagogisch dagcentrum gaan. In Purmerend is een bijeenkomst geweest met alle 

voorschoolse instellingen. Het probleem is dat alle speciale voorzieningen vol zitten. 

Bij de observatieklas bleek dat van de 25 leerlingen er maar 1 doorstroomde. 

Gestreefd wordt naar het doorbreken van automatische verwijzing naar speciaal onderwijs. 
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Gebleken is dat bij leerlingen op de Bets Frijlingschool er veel faalervaringen en 

problematische thuisproblematiek zijn. 

 

12 Q4 2023. Hoort bij activiteitenplan 
Er is/wordt veel aandacht besteed aan thuiszitters. Gewerkt wordt met dagopvang en 

“buitengewoon leren”. Alle betreffende leerlingen zijn in beeld. 

 

 
Volgende reguliere vergaderingen staan gepland voor  

21 maart 2024 

28 mei 2024 

 
16-02-2024 digitale bijeenkomst met BAC             Anne Rutsen en Nadia Timmerman 

28-02-2024 gesprekken met sollicitanten (BAC)   Anne Rutsen en Lisa van Schip 

 

160224 Rudo de Groot (ambt. Secr.)   


